
Generalforsamling 21. feb. 2024 kl. 19.00 på Rampelys 
Valg af dirigent og  
referent

Bestyrelsen foreslog som dirigent Freddie Davidsen og Jens 
Navnto7 som referent. Begge blev valgt

Formandens 
beretning v/
formand Michael 
Jensen

Læs beretning på side 3 
 
Spørgsmål: bør vi nedsæFe billetpriserne for at booste 
baromsætningen? 
Svar: Det er bookerne der bestemmer billetpriserne, for at 
holde billetpriserne nogenlunde ens landet over. Øget 
barsalg kan ikke opveje en væsentlig nedsæFelse af 
billetprisen. 
Vejen frem er at øge medlemsantallet. 
Hvilke pr-Oltag laves: Vi er på sociale medier + annoncer. 
Der var ros Ol vores avisannoncer. 
Ideer: Velkomstpakker 

Beretningen blev godkendt

Fremlæggelse af 
regnskab v/Michael 
Jensen

- Nedgang i omsætning på grund af vigende billetsalg, 
og dermed faldende baromsætning. 

- Omk. Til musik og drikkevarer er faldet 
- Likviditeten er god 
- Egenkapitalen er OlfredssOllende med soliditet på ca. 

50% 
- Forudbetalte billeter sOger, hvilket giver håb for 

indeværende år. 
 
Der er mange udsolgte koncerter for indeværende år. Det 
bekræ7er den posiOve udvikling. 

Det dårlige resultat skyldes primært koncerterne med Tim 
Christensen, Benjamin Hav og Lisa Nilsson. 
Konsekvens – neddrosling af akOviteter i JMTS f.s.a. stående 
koncerter. 
Regnskabet blev godkendt



FastsæFelse af 
konOngent for 2025

Bestyrelsen foreslog uændret konOngent 
Vedtaget

Indkomne forslag Ingen forslag

Valg af 
bestyrelsesmedlem- 
mer

På valg er Henrik Jørgensen, Jens Navnto7, Michael Jensen 
og Helmer N. Jacobsen. Alle genopsOller 
Alle blev genvalgt

Valg af suppleanter Bestyrelsen indsOller: Henrik Lauersen, Thomas Barbre, Erik 
Pedersen, Heidi Tornvig 
Alle blev valgt

Valg af revisorer Bestyrelsen indsOller: Susanne Kongsgaard 
Enstemmigt valgt

Eventuelt Hvordan går det med elevatoren: Der er byggestart i marts 
2024. Forventet færdig i september 2024 
 
Forslag Ol nye medlemmer: Alle medlemmer promoverer på 
facebook 

Ros Ol koncerterne i oplandet. Hold fast i det !



Silkeborg, den 23.02.2024 

Formandens beretning  

Velkommen Ol Musikrampens generalforsamling.  
Koncertlivet i Danmark er ikke det samme som før Corona.  Danskerne køber masser af billeFer Ol store 
koncert events og fesOvaler – mens de mindre og mellemstore koncerter oplever et meget svingende 
billetsalg. 

DeFe er også gældende for Musikrampen i 2023.  
Med et generelt akOvitetsniveau på 30-44 koncerter hvert år så er der blevet mange poster i bestyrelsen 
som kræver erfaring og mange Omers frivilligt arbejde. 

Specielt udarbejdelse af på kasser jobbet hvor der udarbejdes regnskab, bogføring, budget og opfølgning er 
det ved at kræve at man som minimum er bogfører eller revisor.  Af denne grund har vi valgt at vi pr. nytår 
2024 overlader den fremOdige bogføring Ol Tal og Tanker.  DeFe medfører godtnok en yderligere fast 
omkostning Ol foreningen men det gør at jobbe som kasserer bliver mere tåleligt. 

Men jobs som booking af koncerter, a7ale frivillig vagter, kontakt Ol sponsorer og webmaster kræver også at 
der bruges mange Omers frivilligt arbejde. 

Vi er i Musikrampen så heldige at have en meget erfaren bestyrelse, og de fleste har været med i mange år. 
Netop af denne grund har vi valgt at OlknyFe 2 nye ansigter Ol bestyrelsen.  DeFe skulle gerne gøre at vi 
bliver flere der kan lappe over på flere opgaver og at vi får klargjort et generaOonsski7e når nogle af os i 
bestyrelsen ønsker at træde ud.  
Jeg vil foreslå at vi lige laver en kort præsentaOon af bestyrelsesmedlemmerne og suppleanter. 

Der skal lyde en særlig tak Ol bestyrelsen for jeres energiske indsats og jeg vil takke for vores gode 
samarbejde. 

Hvad gik 2022 så med? 

• Vi fik aeoldt 31 koncerter 
• Vi solgte 7.931 billeFer i 2023 mod 8.300   
• Vi har omsat kr. 1.857.336 i 2023 mod godt kr. 2.200.000.  

Kort fortalt – færre solgte billeFer og drikkevarer – hvilket også desværre kan ses i vores 2023 regnskab. 
 
Som følge af det regnskab som vi præsenterer, så har vi valgt, at vi ikke så Ot vil arrangerer stående 
koncerter med stor risiko.  Om vi kommer Olbage med denne type koncerter må Oden vise. 

Der skal lyde en stor tak Ol vores trofaste sponsorer – uden jer var det ikke muligt at drive vores forening.  Vi 
håber I forsat er med i de kommende år.  Naturligvis også en tak Ol alle de frivillige uden jer var det ikke 
muligt det vi gør. 

Sidst men ikke mindst skal der lyde en tak Ol vores medlemmer – velkommen Olbage Ol koncerter uden 
restrikOoner. 

Yderligere en tak Ol alle vores samarbejdspartnere herunder Rampelys, Mariehøj Kirke, Jysk Musikteater 
samt Kedelhuset og lokallivet i Silkeborg kommune. 

Tak fordi I kom og tak fordi I alle kom i dag Ol vores generalforsamling og tak fordi i støFer op omkring vores 
forening og ”Live musikken i Silkeborg”. 

Venlig hilsen Michael Jensen, Formand


